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Abstract (en)
The new rails (R2) to be laid are continuously heated so they can be neutralised. To this end, they are lifted up and exposed to a heat source in the
form of two heating tunnels (15) which are mounted on a vehicle (1) which moves continuously along the old rails (R1). Each heating tunnel (15) has
passed through it a length of new rail (R2). At the same time, the old rails (R1) are detached from the sleepers and, after the passage of the said
vehicle (1), are deposited alongside the track, or are removed. The new rails, which are brought to and maintained at the neutralisation temperature,
are laid continuously onto the sleepers so as to be fastened thereto. <IMAGE>

Abstract (fr)
Les nouveaux rails (R2) à poser sont chauffés en continu afin d'être neutralisés. A cet effet, ils sont soulevés et exposés à une source de chaleur en
forme de deux tunnels de chauffage (15) qui sont montés sur un véhicule (1) roulant de façon continue sur les anciens rails (R1). Chaque tunnel de
chauffage (15) est traversé par une file de nouveaux rail (R2). Simultanément les anciens rails (R1) sont détachés des traverses et après le passage
dudit véhicule (1), ils sont déposés le long de la voie ou évacués. Les nouveaux rails amenés et maintenus à la température de neutralisation sont
posés en continu sur les traverses pour y être attachés. <IMAGE>
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